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Radny Powiatu Otwockiego

Andrzej Wojtyra

Członek Zarządu Powiatu Otwockiego

Paweł WaloF XTU

Za pośrednictwem

Biuro Rady Powiatu

Zapytanie
Na podstawie art. 21 ust 9 do 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o 

samorządzie powiatowym kieruję zapytanie do członka zarządu Powiatu 
Otwockiego pana Pawła Walo

Prosząc o podanie przyczyny dla których na przejściu dla pieszych z 
zainstalowaną sygnalizacją świetlną na ulicy Generała Sikorskiego w 
Józefowie prowadzącego na peron PKP Józefów światła działają w trybie 
ciągłym automatycznym zamiast na „żądanie pieszego” i kiedy poprawne 
działanie sygnalizacji zostanie przywrócone.

Stan Faktyczny

Na przejściu dla pieszych zainstalowane są światła które posiadają 
przyciski wzbudzające żądanie przejścia przez pieszego. Przyciski te jednak 
obecnie są wyłączone a światła działają w trybie automatycznym. Sytuacja 
taka powoduje w ocenie mieszkańców jak i mojej niepotrzebne utrudnienia 
w ruchu samochodowym, jak i zagrożenie bezpieczeństwa drogowe.
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